
JAMBOREE PRAHY 6 & ZVAS 

Ve dnech 27. – 29. 4. 2012 se naše středisko zúčastnilo Jamboree Prahy 6, prvního setkání svého 

druhu, které se konalo na tábořišti YMCA nedaleko Vranovic u Sázavy. V naší výpravě byly zastoupeny 

všechny oddíly ze střediska, přičemž jak již bývá zvykem, tím nejpočetnějším byla naše smečka vlčat.  

Součástí setkání byl i závod světlušek a vlčat, kterého jsme se také zúčastnili. Světlušky utvořily jednu 

šestku, vlčata pak šestky dvě. Všechny tři týmy se rvaly s tratí se statečností jim vlastní a ve značném 

horku podávaly doslova heroické výkony! Pro ostatní soutěžící šestky bylo proto dosti demotivující, 

když se dozvěděly, že na startovní čáru se postavili i roztočtí. Druhý den při vyhlášení výsledků bylo 

fantastické, i když pro odborníky ne tolik překvapivé, umístění roztockého A-Týmu na prvním místě 

v kategorii vlčat. Tímto bych chtěl vítěznému týmu ještě jednou pogratulovat a vyjádřit podporu do 

dalšího, krajského kola. Je třeba zmínit, že i ostatní dva týmy z Roztok bodovaly, i když na příčky 

nejvyšší tentokrát nedosáhly. Nechť je jim úspěch jejich bratří motivací pro příští rok! 

Během probíhajícího závodu světlušek a vlčat byl připraven pro skautky a skauty program při kterém 

si mohli vyzkoušet spoustu zajímavých disciplín, jako například stavbu stanu poslepu či týmové 

překonávání lanových překážek.  

Na Jamboree Prahy 6 však došlo k jedné, zcela průlomové události. My, činovníci z roztockého 

střediska Lípa, jsme vyrazili v rámci sobotního volného programu na plavbu na raftu. Během 

probíhající plavby jsme se nestačili divit, s kolika nepříjemnostmi se musejí vodní skauti při svých 

plavbách vypořádat. A tak jsme se chopili příležitosti a zdokonalili jsme způsob pohybu vodních 

skautů, který jsme doplnili o praktiky skautů suchozemských. Tímto naprosto geniálním spojením 

vznikl neuvěřitelně rychlý způsob přesunu z místa A do místa B. A tak byl dne 28. 4. 2012 na řece 

Sázavě, nedaleko obce Kácov založen hybridní skauting! Věříme, že se bude dále šířit a získá si mnoho 

obdivovatelů, tak jako si získal nás. Na stanovách hybridního skautingu se stále pracuje, nicméně lze 

zveřejnit první bod – „vem si boty“ .  

 

- Janek -  

 

 


